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Source / 资料来源 / Sumber: CIMB, 29 February 2024

Objective / 目标 / Objektif Dana Where the Fund invests

基金投资所在
Komposisi Pelaburan DanaThe Fund invest into structured deposits. These structured deposits provide investors with exposure to (1) Malaysian 

fixed income securities and (2) multiple assets classes such as global equities, real estates, commodities, foreign 

exchange and alternative investments. The Funds aim to maximise risk adjusted returns and to grow the value of the 

funds to the lifetime highest values at maturity.

 

本基金投资于结构性存款。这些存款让投资者得以投资于（1）马来西亚固定收益证券，以及（2）多元化的

资产，如全球股票、不动产、原产品、外汇和非主流投资。本基金旨在于赚取最高的风险调整回酬，以及使

基金在期满时达至生命周期的最高价值。
 

PRUlink Dyna Growth Funds melabur dalam deposit berstruktur. Deposit berstruktur ini memberi pelabur 

pendedahan kepada (1) sekuriti pendapatan tetap Malaysia dan (2) pelbagai kelas aset seperti ekuiti global, 

hartanah, komoditi, pertukaran asing dan pelaburan alternatif. PRUlink dyna growth funds berusaha untuk 

memaksimumkan pulangan risiko terlaras dan mengembangkan nilai dana-dana untuk mencapai nilai yang 

tertinggi pada kematangan.
 

Fund Details / 基金详情 / Maklumat Terperinci Dana

Investment Manager / 投资经理 / Pengurus Pelaburan Prudential Assurance Malaysia Berhad
.

 马来西亚保诚保险有限公司
.

Inception Date / 基金设立日 / Tarikh Diterbitkan 22/08/2011
.

Current Fund Size / 目前所管理的基金数额 / Saiz Dana Terkini RM85,770.34
.

Annual Fund Management Charge / 常年管理费 / Caj Pengurusan Dana Tahunan up to 1.30% p.a.
.

Current NAV / 目前的净资产值 / NAB Terkini RM0.83634
.

How the Fund has performed / 基金表现 / Prestasi Dana

Performance Graph / 表现图表 / Jaduan Prestasi Dana
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Total Price Movement Over the Following Periods / 各期限总价差 / Jumlah Pergerakan Harga Dalam Tempoh Tersebut
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Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

Malaysia’s GDP growth came in lower than expected at 3.0% year-on-year for 4Q23, bringing the full year growth to 3.7%, broadly in line with CIMB Treasury and Markets Research’s (CIMBTMR) 

expectation. Looking ahead, data points to a recovery path ahead for exports and manufacturing while domestic demand is expected to be supported by speedier fiscal spending and labour 

market conditions. As such, CIMBTMR reiterated their 2024 GDP growth forecast at 4.9%. The inflation rate remained steady in January 2024, rising at 1.5%, with prices of restaurants and 

accommodation gaining at a slower pace while transport picked up. Core inflation however, slowed to 1.8% in January (December 2023: 1.9%). Total trade started the year with positive 

momentum, rebounding 13.3% with both exports and imports rising 8.7% and 18.8% respectively, bringing the trade surplus to RM10.12bio in January 2024. Exports were boosted by shipments 

of petroleum products, machinery, equipment and parts, as well as iron and steel products. Over in the US, January’s FOMC minutes reaffirmed the view that the Federal Reserve will exercise 

caution and officials are wary of premature easing , with the market now seeing the first rate cut in June 2024 (CIMBTMR: July 2024). The Federal Reserve kept the Fed Funds Rate unchanged at 

the restrictive level of 5.25%-5.50% and removed references to further rate hikes, stating that risks to achieve its employment and inflation goals are moving into better balance. Although the 

Federal Reserve signaled an openness to cut interest rates, market expectations were crushed as the rate cut in March was pushed back. Malaysian interest rates sang the same tune as that of 

the US, with both short and long term rates rising in the month of February 2024.

马来西亚2023年第4季的年对年3.0%国内生产总值成长低于预期，全年成长为3.7%，广泛与联昌国际财务与市场研究（CIMBTMR）的预测一致。数据显示出口与制造业未来会复

苏，而内需预计会受到较为快速的财政开支与人力市场状况所扶持。有鉴于此，CIMBTMR重申他们2024年国内生产总值成长的预测为4.9%。2024年1月的通膨率保持稳定而

升1.5%，餐馆和住宿价格的增长放缓，运输则往上调整。尽管如此，1月的核心通膨放缓至1.8%（2023年12月：1.9%）。贸易总额以正面之姿迈入新的一年而上涨13.3%，出口与入

口各长8.7%与18.8%，使到2024年1月的贸易盈余达101.2亿令吉。扶持出口的因素为石油产品、机械、装备与零件，以及铁和钢产品的运输。美国联储局在1月的联邦公开市场委员

会（FOMC）会议上重申会小心行事，其官员对过早减息的举动相当谨慎，因此目前市场认为他们会在2024年6月才开始减息（CIMBTMR：2024年7月）。联储局将联邦基金利率保持

在5.25% - 5.50%的狭窄范围内，也没有表明会进一步升息，他们表示达至其就业与通膨目标所面对的风险目前处于比较平衡的状态。虽然联储局对减息呈现出开明的态度，市场却

因3月的减息预期没有兑现而大失所望。马来西亚的利率与美国的情况一致，短期与长期利率双双在2024年2月涨升。

Pertumbuhan KDNK Malaysia dicatat lebih rendah daripada jangkaan pada 3.0% tahun ke tahun bagi 4Q23, lalu menjadikan pertumbuhan setahun penuh kepada 3.7%, secara amnya sejajar 

dengan jangkaan CIMB Treasury and Markets Research (CIMBTMR). Memandang ke hadapan, data menunjukkan laluan pemulihan eksport dan pembuatan di hadapan manakala permintaan 

dalam negeri dijangka disokong oleh perbelanjaan fiskal yang lebih pantas dan keadaan pasaran buruh. Oleh itu, CIMBTMR mengulangi unjuran pertumbuhan KDNK 2024 pada 4.9%. Kadar 

inflasi kekal stabil pada Januari 2024, meningkat pada 1.5%, dengan harga restoran dan penginapan meraih perolehan dengan kadar yang lebih perlahan sementara pengangkutan meningkat. 

Inflasi teras bagaimanapun, memperlahan kepada 1.8% pada Januari (Disember 2023: 1.9%). Jumlah dagangan memulakan tahun dengan momentum positif, melonjak 13.3% dengan 

kedua-dua eksport dan import masing-masing meningkat 8.7% dan 18.8%, lalu  menjadikan lebihan dagangan kepada RM10.12 bilion pada Januari 2024. Eksport dirangsang oleh penghantaran 

produk petroleum, jentera, peralatan dan alat ganti, serta produk besi dan keluli. Meninjau US, minit mesyuarat Januari FOMC mengesahkan pandangan bahawa Rizab Persekutuan akan 

berhati-hati dan pegawai khuatir dengan pelonggaran pramatang, sambil pasaran kini menyaksikan pemotongan kadar faedah pertama pada Jun 2024 (CIMBTMR: Julai 2024). Rizab 

Persekutuan mengekalkan Kadar Dana Fed pada paras sekatan 5.25%-5.50% dan mengenepikan rujukan untuk kenaikan kadar faedah selanjutnya, menyatakan bahawa risiko untuk mencapai 

matlamat pekerjaan dan inflasi bergerak kepada keseimbangan yang lebih baik. Meskipun Rizab Persekutuan memberi isyarat keterbukaan untuk mengurangkan kadar faedah, jangkaan 

pasaran hancur lebur apabila penurunan kadar faedah pada bulan Mac ditangguhkan. Kadar faedah Malaysia mengalunkan nada yang sama seperti US, dengan kedua-dua kadar jangka pendek 

dan panjang meningkat pada Februari 2024.

Source / 资料来源 / Sumber: Fund Commentary, February 2024, Bloomberg
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Disclaimer

All data is as of last calendar date of the month.
Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds and that of 
the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject to your 
premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. Prudential 
Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy document. 
For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet and the policy 
document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English version shall 
prevail.

任何投资皆涉及投资风险, 包括本金的损失。单位的价值可能会扬升也会走低。基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标。上述所示的回酬并不反映您投资的真实回酬(后者
取决于您的保费分配率与费用)。您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定。保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品。您保费投资的真实回酬可能会
低于上述回酬。本册子只供说明之用。欲进一步了解条规与细则, 请参考保单文件。如何投资于这些基金的资料则载于产品册子。如果本说明书的资料与保单文件有所出入, 将以保单文
件者为准。若说明书的英文, 马来文和中文版有差异则以英文版为准。

Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa dulu 
dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda 
(yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana). Produk 
berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi 
untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah 
produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi 
Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi Bahasa Inggeris dianggap muktamad.      

Prudential Assurance Malaysia Berhad (107655-U)

Level 20, Menara Prudential, Persiaran TRX Barat, 55188 Tun Razak Exchange, Kuala Lumpur. Tel: 03-2778 3888

Email: customer.mys@prudential.com.my  Website: www.prudential.com.my


